

No doubt that plays an important role in life and it affects our society
greatly.
لاشك ان يلعب دور هام في حياتنا و هو يؤثر بشدة في مجتمعنا
It is award advantages and hanefits which I
It is crystal clear that
am going to mention some of them here.
من الواضح تماما انله الكثير من المزايا و الفوائد و التي سوف اذكر بعض منها هنا.
For example can help to develop our country as it can create a lot of
job opportunities for youth
و علي سبيل المثال ف يمكن أن يساعد في يطوير بلدنا لانه يمكن أن يخلق الكثير من فرص عمل
و حق مبين ، عدل على الشباب
Another advantage of is that it can help to solve many of our
و ميزة أخرى ل انه يمكن ان يساعد في حل كثير من المشكلات مثل و
و میره اعری در است الله یعنی آن یعنی کی عنی عنی عنی الله الله الله الله الله الله الله الل
<u>In fact</u> can change the face of our country as it can improve our national
economy
في الواقعيمكن ان يغير وجه بلدنا لانه يمكن ان يحسن الاقتصاد القومي
But we must take in our consideration that need our cooperation and
everyone has a role to play
ولكن ان نضع في اعتبارنا ان يحتاج تعاوننا و كل واحد منا له دور ليقوم به
The government should provide and
الحكومة لابد ان توفر
The mass media should shed light on this subject and encourage people to cooperate
و وسائل الاعلام لابد ان تلقي الضوء على هذا الموضوع و تشجع الناس على التعاون
Individuals should cooperate with the government to achieve our goal
و الافراد لابد ان تتعاون مع الحكومة لتحقيق هذا الهدف
To sum up my discussion is an important part of our life and it
has a lot of benefits so we must cooperate to develop it
لكي الخص مناقشتي لهذا الموضوع فإنجزء هام من حياتنا و له الكثير من الفوائد و يحتاج ال تعاوننا لكي
نطوره

